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芬兰北极光旅游 
Finland Aurora Bei Ji Guang Oy. 

地址： Lehtikarintie 16, 96300, Rovaniemi, Finland 

Email：info@aurorabeijiguang.com，电话：+358（0）504366694  

 

 

 

2018-19圣诞散客活动表 

FIT Chirstmas Activities  
2018/11/17-2019/1/7 

 

2人成团； 

价格包括所有活动和门票、交通费用； 

餐饮自理；12岁以下儿童8.5折，4岁以下儿童免费。 

 

 

Booking min. 2pax 

Price incl. activity tickets and transportation 

Price does NOT incl. foods & beverages unless specified 

Children under 12y have 15% off, under 4y free of charge 

  

mailto:info@aurorabeijiguang.com
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Casual Trip/休闲体验（适合全部年龄/suit for all age） Price/价格 

北极圈初体验 First Impression of Lapland 

   

圣诞老人村 Visit Santa Claus Village (3 hours) 

在导游陪同下探访圣诞老人办公室，与圣诞老人合影，可选择自费购买相片；在北极圈上

的圣诞邮局盖上特色邮戳向亲友发送祝福；跨越北纬66°33’的北极圈，做一个进入过北极的

勇士。 

Guided tour to Santa Village. Meet up Father Santa and take picture with him closely，

choose by own will if purchasing photo. Cross the Arctic Circle line which is the mark of 

entering Polar 66°33’. And don’t forget to send a meaningful postcard to beloved 

someone from this unique Arctic Circle Post Office.  

39 e/pax 

狗拉雪橇 Enjoy Husky Farm and Riding 

前往圣诞老人的萌宠雪橇犬世界，探访哈士奇农场。和二二的哈士奇亲密接触，并体验北

极特色冰雪项目——狗拉雪橇，可选择2公里或5公里。 

Unforgettable visit to Husky Park in Rovaniemi. Adorable huskies await every honorable 

guest in the farm. Besides picture taking, also worthy to try out husky riding: 2km or 5km 

are on the list. 

2km: 79e/pax 

5km: 99e/pax 

打包价：圣诞老人村+哈士奇狗场  

Package Offer: Santa village + Husky riding 

2km: 98e/pax 

5km: 118e/pax 
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Casual Trip/休闲体验（适合全部年龄/suit for all age） Price/价格 

原味北极圈 Decent feeling about Lapland 

   

探访驯鹿农场 Sami Ceremony and Reindeer Ride (2 hours) 

司导陪同探访萨米驯鹿农场：感受纯正的萨米仪式后由原住民带领前往鹿场亲手喂食北极驯

鹿，然后体验700米鹿拉雪橇，做一回真正的萨米人。 

Guided tour to Sami reindeer farm: being a part of Sami ceremony to listen the story how 

they herd the reindeers and experience the magic of wizard “Shaman”, then feed these 

tender animals with their favorite moss, end up with 700m reindeer ride. 

99 e/pax 

极地博物馆 Arktikum Museum (2 hours) 

专业导游带领游览极地博物馆，深入了解北极圈和芬兰的历史地理、风土人情，实地了解极

地保护的意义和进展，以及关于极光的各种知识。 

Guided tour around the whole museum, one part is about Finland/Lapland geography and 

culture, the other part is more scientific about polar fact and northern lights etc. Whole tour 

takes about 2 hours. 

39 e/pax 

周一除外/Monday 

close 

驯鹿农场+极地博物馆，免费赠送参观MARTTIINI国刀老工厂 

常在北极走，哪能不带刀！参观芬兰国刀MARTTIINI老工厂，了解芬兰悠久而丰富的刀文化，

并在自己心仪的礼品刀上镌刻下专属名字。 

Package Offer:  with free tour to “Marttiini old factory” to check out one of the top 10 

best knife in the world, DIY own engraving for free on belonging knives. 

打包价 

Package Offer: 

118 e/pax 
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Casual Trip/休闲体验（适合全部年龄/suit for all age） Price/价格 

   

极地动物园 Ranua Zoo (6 hours) 

探访极地动物园，在茫茫白雪中寻找生存于北极圈以内的各种尺寸动物的踪迹，有哈里波

特的神兽雪鸮，喜欢藏匿食物的狼獾，有秀美的雪狐雪貂，当然更少不了“灵活的胖子”

北极熊。 

Visit the zoo which is 90km away from Rovaniemi, this tour requires min. 2 hours outdoor 

walking since the zoo consists of approximately 50 wild animal species and 200 

individuals, and of course polar bears and snow foxes unmissable! 

119 e/pax 

   

家庭日：驯鹿，哈士奇，白雪和午餐，一个也不能少！  

Reindeer, Huskies, Snow Fun and Lunch (10:30, 4.5 hours) 

在驯鹿雪橇上渡过美妙的早晨，聆听牧主和自然的故事，随后去偶遇二哈，与萌犬们飙到

飞起！享用午餐后可以在雪地尽情撒野。 

A day for family in a cozy reindeer and husky farm! Hop on a reindeer ride listening to the 

nature and reindeer herder’s stories ending the safari to a lovely husky farm. Followed by 

a nice lunch in restaurant. Outside children and adults with young heart can have 

afternoon snow fun in the tobogganing slide and a lot more!  

162 e/pax 

 

  



关注我们：QQ：3074154647，微信：aurorabeijiguang，微博：芬兰 AuroraBeiJiGuang 旅游 

Casual Trip/休闲体验（适合全部年龄/suit for all age） Price/价格 

   

追梦北极光 Aurora Hunting（3 hours） 

北极上空的火狐，夜空中的精灵，是您不远万里来到这里的原因吗？久居北极的摄影师带

你远离城市，追梦属于你的北极光。Following the aurora dancing in the sky, we catch up 

each step with our professional photographer!  

69 e/pax 

开车去冰钓 ICE FISHING – by car  (10:00，2.5 hours) 

在我们专业冰钓向导的带领下来到森林深处的野湖上，您可以了解如何钻孔冰钓。提供篝

火和热饮，记得要保守我们的秘密钓鱼地点哦~~Join our professional fishing guide to the 

frozen wilderness lake middle of the forest. Here you can learn how to lure fish under the 

ice with special ice fishing gear. Warm up by camp fire with hot drinks. Ps: Let's keep this 

best fishing spot in town just between us!  

146 e/pax 

（周日除外） 

(Except Sun) 

卡丁车冰上竞速赛 Ice Karting Racing ( 10:00-11:00, 13:00-14:00) 

冰上激情——冰上卡丁车。在活动公司安全的赛道上进行一场友谊赛；幸运之神眷顾或许

有机会可以同时欣赏绚烂北极光，小朋友也可以参加哦。Feel the excitement and compete 

against time, other drivers or yourself. Ice karting is a perfect way to have high-speed fun 

and it is safe for all ages… let the challenge begin! 

69 e/pax 

（周日除外） 

(Except Sun) 

   

传统拉普兰晚餐at NILI traditional local restaurant 

Menu1: salad&cheese/Salmon/chocolate cake;头盘/三文鱼/甜品； 

Menu2: kuksa mushroom/reindeer/mousse;头盘/驯鹿肉/甜品； 

Menu3: Rovaniemi secret 4-course.罗瓦涅米密制四道式晚宴。 

M1: 59 e/pax 

M2: 69 e/pax 

M3: 79 e/pax 

含餐后茶/咖啡incl. 

tea/cofee 
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Classical Program/经典项目（适合12岁以上/suit for 12 y+） Price/价格 

   

破冰之旅 Ice Breaker Cruise (10 hours) 

穿越国境前往瑞典，乘坐全球最大用于旅游探险的破冰船，感受那金属碾碎冰壳的力量感。

身着特制漂浮衣，在冰面上漂浮，拥有人生罕有的体验，含船上午餐。 

This fantastic tour takes place by crossing the border of Sweden and Finland. After 

getting onboard, you will be shocked by seeing how the 8 meter deep ice being crashed 

by this heavy metal monster, then each one will have a guided tour around and try ice 

floating with special costume. Whole tour includes lunch. 

350欧元/人起 

（需提前确认船期） 

From 350e /pax 

(To be confirmed 

in advance) 

   

雪地摩托2小时体验 Snowmobile Safari 2h （14:30） 

驾上雪地摩托，学习如何在冰雪中驾驭这强大的机器，途中享受热饮和宁静。 

This snowmobile adventure offers fantastic opportunity to learn how to master the art of 

driving a snowmobile. During the safari we stop for a break to enjoy hot drinks and the 

silence of the wilderness.  

99 e/pax 

   

滑雪3小时体验（含45分钟教程）Ski 3h (incl. 45min lesson) 

每一个芬兰人都能自豪的宣称自己是滑雪人！在罗瓦涅米最著名滑雪胜地Ounasvaara山

学习北极必修技能。Ski is one of the Finnish traditions and each Finn would proudly 

announce him/herself skier even 6y kid. Let’s learn to ski like Finn! 

129 e/pax 
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Classical Program/经典项目（适合12岁以上/suit for 12 y+） Price/价格 

   

鹿拉雪橇追极光 Aurora Hunting by Reindeer sledge (19:00 – 21:30) 

像童话中的小精灵一般坐上鲁道夫的雪橇深入森林寻找那一抹奇异的绿光，北欧的森林在

星空下显得特别浪漫！Like the fairy tale- travelling through a snowy forest in a sledge 

pulled by a reindeer. The forest under the star seems so mysterious and romantic! 

139 e/pax 

   

芬兰传统桑拿 Finnish Traditional Sauna 

桑拿是芬兰传统的最佳代表之一！安排在夜间时段更增加了一睹北极光的可能性。桑拿的

正确打开方式除了呆在小木屋里汗蒸，还要鼓起勇气走到室外，跳入冰湖中畅游两圈再返

回热室，体验这冰火交融的酸爽！行程约为3小时，可额外加订晚餐(蔬菜汤，烟熏三文鱼，

蓝莓奶冻)。Sauna is in the heart of Finnish traditions. The refresh changes between hot 

and cold which is part of any great sauna experience. Brave enough to swim in the 

arctic lake nearby sauna cottage would add the chance seeing aurora at such special 

evening! Whole tour takes about 3 hours. After sauna, dinner is possible to be 

ordered in advance by extra cost, (veg. soup, smoked salmon, blueberry parfait). 

99 e/pax 

晚餐/Dinner: 35 e/p 
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Classical Program/经典项目（适合12岁以上/suit for 12 y+） Price/价格 

   

夜间冰湖漂浮 Aurora Ice Floating（18:30-21:30） 

穿着特制的“龙虾衣”飘浮在冰湖之上静候极光的降临！最低身高120厘米；日间冰湖飘浮

也提供预定。  

Dip into frozen lake under the auroras and let both mind and body float by wearing a 

special suit…minimum height for participant is 120cm. Day floating is also available to be 

booked in advance. 

92 e/pax 

   

冰雪晚宴 Dinner in Ice Restaurant (19:00 – 00:00) 

参观美轮美奂的冰雪酒店，体验北极生活中另一种不可或缺的要素——冰雪屋，还可在冰

雪酒店中享用独一无二的拉普兰晚宴，感受冰与火的完美融合，同时守候幸运欧若拉女神

降临这美妙的夜晚！ 

Dare to sit on ice bench having a hot meal with temperature -30c?! Dinner is delicious 

Lappish style: Salmon/Elk/Chicken or veg. Restaurant is incredibly beautiful just as 

“Frozen”! Meanwhile, finger crossed to prey aurora borealis for this wonderful evening! 

129 e/pax 
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Arctic Outdoor/冰雪户外（适合成人/suit for adult） Price/价格 

   

冰川雪履徒步 Korouoma Canyon Snowshoe（6.5 hours） 

雪履徒步前往著名自然遗产Korouoma冰川体验攀冰，提供简易午餐。 

Snowshoe trip to the famous natural reserve Korouoma canyon and the frozen ice falls. 

Light lunch included. 

149e/p 

   

电动胖胎车骑行 E- Fat Bike Ride 

来尝试这项新近流行起来的运动！胖胎车可以牢牢的抓地，不再畏惧冬天地滑的危险，在拉

普兰清新的空气中有氧体会别样的美！活动可订早晨清新2小时或1小时沿河城市游。 

Let’s go out for an exciting private tour with fatbikes. Ride can be set in the morning 2h 

freshup or simply 1 hour riverside and city tour. 

99 e/pax 

   

雪履徒步，越野滑雪，冰钓  Snowshoe Trip Cross-country skiing, 

Ice-Fishing (10 am, 3 hours) 

学习北极圈的基本生活技能，雪鞋步行和平地滑雪。到达最佳的冰钓点后自己动手在冰上钻

洞钓鱼。 

Enjoy the beautiful nature of Lapland by 2 different ways. Learn ice drilling and ice fishing 

tricks. 

89 e/pax 

5小时活动 

129 e/pax 
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Arctic Outdoor/冰雪户外（适合成人/suit for adult） Price/价格 

   

雪履漫步冬季森林+冰钓（周二-周四，Tuesday – Thursday，10:30-12:30） 

Snowshoe Excursion in Winter Wonderland and Ice Fishing 

穿上特制的雪履，在一片静谧中体验北欧森林中体验宁静和美好，到达最佳的冰钓点后自己

动手在冰上钻洞钓鱼。 

Having a walk on snowshoes is a fun way to play in the snow and explore the 

forests！Learn ice drilling and ice fishing tricks. 

79 e/pax 

   

1小时哈士奇狗拉雪橇 

One Hour Husky Safari（9:30, 11:30 and 14:00) 

热情的哈士奇在他们的家迎接着我们，开始奔跑后，他们就不再喧闹而是专心工作。享受周

边的自然和宁静。每个雪橇有2人，可以在半路更换驾驶者。 

The friendly barks of the huskies welcome you to the local farm but as soon as the safari 

of dogs departs from the farm, the dogs quiet down and start to work. Enjoy the 

surrounding nature and the sledge ride in silence. Stop for a break in the wilderness and 

take photos. We drive two persons per team, but there is a possibility to change the driver 

along the way. 

152 e/pax 
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Arctic Outdoor/冰雪户外（适合成人/suit for adult） Price/价格 

   

1小时驯鹿拉雪橇 

One Hour Reindeer Safari in the Snowy Wilderness (13:45, 3 hours) 

坐在舒适的雪橇上，拍摄周边的大自然，倾听驯鹿的脚步声。驯鹿人为我们准备了篝火与咖

啡，并与我们分享他们和驯鹿的故事。 

Sit comfortably in a sleigh and lay back, take photos of the nature around you and listen to 

the sounds of the reindeer caravan. Reindeer herder has prepared us coffee with a 

cinnamon bun on campfire and he shares his story of life with the reindeer. 

129 e/pax 

（周一、三、五、

日） 

(Mon, Wed, Fri, 

Sun) 

    

特色婚纱服务 Special Wedding Suit Service 

提供婚纱出租，并可以选择跟拍服务，让您在极光下记录最美好的瞬间 

Supply Wedding suit rent and take photography, take the most beautiful moment for you 

under Aurora 

拍摄 photography，200 e/ 3h; 300 e/ day 

婚纱出租 

Wedding Suit 

Rent 

100 e/ 3h; 150 

e/ day 

 


